
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 5. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 824
Vil ministeren oplyse om den stjerneordning for hospitaler, som blev indført i
2006, hvor man kan se kvaliteten af den enkelte afdeling på hygiejne og patie-
ntsikkerhed, stadig fungerer, og oplyse hvordan stjerneordningen i givet fald
fungerer i dag, og hvor man kan se oplysningerne? Såfremt stjerneordningen
ikke længere eksisterer, vil ministeren så oplyse hvornår man valgte at ned-
lægge ordningen, og på hvilket grundlag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Sophie Hæstorp Andersen
formand
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